
RGB高品质灯条控制器 ABS

产品名称 RGB高品质灯条控制器 ABS

公司名称 苏州高新区赛格电子市场赛林自动化设备经营部

价格 1.00/件

规格参数 材质:ABS
品牌:autosailin
型号:C100

公司地址 苏州高新区赛格电子市场2B45

联系电话 86 512 61551827 18021244403

产品详情

材质 ABS 品牌 autosailin
型号 C100
led rgb控制器(led rgb controller)

autosailinas-rgb-c100 series

功能特点 (features):

as-rgb-c680系列多功能led rgb 控制器是一款可编程-储存-播放的功能和组合能力很强的led控制器，用于控
制四线三回路（共阳极）led灯的rgb颜色变化；rgb各256级灰度，20 种功能模式选择,轻触式功能按钮,配
有ir无线遥控器,按控制器按键或者用遥控器都可以控制led灯的功能变化,使用更方便实用。

led控制器单台功率不够用时，可增加赛菱as-rgb-p860系列功率扩展器，实现功率的无限放大。

具有“编程-储存-播放”功能

as-rgb-c100 series rgb controller is aprogram-save-playversion with a powerful combination that can control led
lighting color changing with 4-wire-3-channel cables(common anode), built in 20 running modes with panel key or ir
remote control operation, it is very convenient to set the led lighting color and save the running mode and other
running parameters via panel key or ir remote controller.

 if one piece of as-rgb-c100 series controller doesn’t meet with the capacity of led lighting power, power
repeater(autosailinas-rgb-p860 series) should be used to expand the power up to any capacity.

heat advantages: program-save-play function



产品参数( specifications):

型号
model

电源输入

input power

最大负载电流

max current load

输出最大功
率

output power
max

静态调色调光

static dimming

可否编程播放
program-save-
play

遥控距离

rang of remote
control

产品尺寸

dimensio
n

重量（毛重）

weight(g.w.

as-rgb-
c101

12vdc 2.5a*3ch（total:
7.5a）

90w 16 levels per
rgb, mixing up
to 4096 colors

yes ir remote control,
spec. same as tv’s

l145*w75
*h31

75g

as-rgb-
c102

12vdc 2a*3ch（total: 6a） 72w 16 levels per
rgb, mixing up
to 4096 colors

yes ir remote control,
spec. same as tv’s

50
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